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MoCo
MoCo - our powerful studio monitor controller provides 
perfect control over the playback volume of your studio 

monitors right on your desktop.

MoCo provides two separate stereo inputs (one of them balanced 
with 1/4" TRS, the other one unbalanced RCA and 1/8" TRS) and two 
separate stereo outputs (one of them XLR and the other one 1/4" 
TRS plus 1/8" TRS). The signal path is completely passive, which 
means that no active components are involved that could in any way 
alter the audio signal quality - what goes in, comes out!

Via push buttons it is possible to select inputs and outputs, even both 
outputs can be activated simultaneously. Also a switch is available 
that changes the monitor signal to mono and one that mutes the 
signal. A quick swapping of left and right audio signal channels via an 
additional button is also possible. And of course, a velvety smooth 
big knob in the center controls the actual playback volume. 

MoCo - der leistungsfähige Studio Monitor Controller bietet 
perfekte Kontrolle über die Abhörlautstärke Ihrer 

Studiomonitore direkt auf Ihrem Schreibtisch.

MoCo verfügt über zwei getrennte Stereo-Eingänge (einmal 
symmetrisch mit 6.3mm Klinke, einmal unsymmetrische mit Cinch und 
Mini-Klinke) und zwei getrennte Stereo-Ausgänge (einmal XLR und 
einmal 6.3mm Klinke und Mini-Klinke). Der Signalweg ist vollständig 
passiv, d.h. das Signal wird nicht durch aktive Komponenten beeinflusst 
- was reingeht, kommt auch raus!

Per Schalter kann zwischen Eingangs- und Ausgangssignalen 
umgeschaltet werden, beide Eingänge können auch gleichzeitig aktiv 
sein. Ebenfalls kann das Signal auf Mono umgeschaltet werden und 
stummgeschaltet werden. Auch ein schneller Wechsel zwischen linkem 
und rechten Kanal ist per Schalter möglich. Der große Regler in der 
Mitte steuert die Abhörlautstärke.
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